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Mr. Zhang is currently a senior research fellow at the State Council Research & Development Center’s 

Macro Economic Research Unit. He is also the Secretary General for the Center’s Academic Committee. 

Mr Zhang has more than 25 years of experience in China’s macro-economic policy research, including field 

studies, academic research studies and policy implementation studies. Prior to his current position, Mr. 

Zhang worked at the National Development and Reform Commission (NDRC). Mr. Zhang has been on the 

drafting committees for the 8
th
, 9

th
, 10

th
, 11

th
, and 12

th
 Five-year Plans. Mr. Zhang has published three 

books on topics of macroeconomics and economic development strategies. 

 

张立群先生现任国务院发展研究中心宏观经济研究部研究员，及发展研究中心学术委员会副秘书长。张先生

从事中国宏观经济政策研究长达 25 年，开展过实地研究、学术研究及政策实施研究。在此之前，他曾在国家

发展与改革委员会（NDRC）工作。参加了“八五”、“九五”、“十五”、“十一五”及“十二五”规划

的起草工作。张先生出版过三本宏观经济及经济发展战略专著。 


